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Read These Instructions Completely and Carefully
Before You Begin

USER MANUAL

STOP

V E N T U R E  L I G H T I N G ’ S  L E D  W A L L PA C K  F I X T U R E

Installation Using Mounting Brackets

1:  Disconnect power from the luminaire and follow proper lockout/tagout procedures before beginning installation or maintenance.

2:  Remove the existing luminaire. Dispose of the existing lamp(s) and ballast(s) per local requirements.

3:  Rotate the 3 mounting brackets on the back of the fixture as desired (Figure 1).

4:  Secure the fixture to the wall fix (Figure 2 & 3).

5:  Make the appropriate wiring connections.

6:  Close the fixture and restore power to the fixture.

Installation Using Internal Mounting Fasteners

1:  Disconnect power from the luminaire and follow proper lockout/tagout procedures before beginning installation or maintenance.

2:  Remove the existing luminaire. Dispose of the existing lamp(s) and ballast(s) per local requirements.

3:  Remove the back cover from the fixture (Figure 4).

4:  Secure the back cover to the wall fix (Figure 5).

5:  Place the front of the fixture onto the back cover and make the appropriate wiring connections.

6:  Close the fixture and restore power to the fixture.

Figure 1 Figure 2 Figure 3
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WARNING
Risk of fire and electric shock

• Disconnect power from the luminaire and follow proper lockout/tagout procedures before beginning installation or maintenance. 
  Contact a qualified electrician for installation.

• Venture Lighting’s LED wallpack fixture installation requires knowledge of luminaire electrical systems. If not qualified, do not   
  attempt installation. Contact a qualified electrician.

• To prevent wiring damage or abrasion, do not expose wiring to edges of sheet metal or other sharp objects.

• Suitable for use in wet location.

• MIN. 75°C supply conductor should be used.
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Lisez ces instructions complètement et attentivement
Avant que tu commences

MANUEL UTILISATEUR

ARRÊT

V E N T U R E  L I G H T I N G ’ S  L E D  W A L L PA C K  F I X T U R E

Installation à l'aide de supports de montage

1:  Débranchez l'alimentation du luminaire et suivez les procédures de verrouillage / étiquette appropriées avant de commencer 
     l'installation ou la maintenance.

2:  Retirez le luminaire existant. Éliminer les lampes existantes et le ballast (s) selon les exigences locales.

3:  Faites pivoter les 3 supports de montage à l'arrière de l'appareil comme prévu (Figure 1).

4:  Fixez le luminaire sur la fixation murale (Figure 2 et 3).

5:  Effectuez les connexions de câblage appropriées.

6:  Fermez le luminaire et rétablissez l'alimentation du luminaire.

Installation Using Internal Mounting Fasteners

1:  Débranchez l'alimentation du luminaire et suivez les procédures de verrouillage / étiquette appropriées avant de commencer 
     l'installation ou la maintenance.

2:  Retirez le luminaire existant. Éliminer les lampes existantes et le ballast (s) selon les exigences locales.

3:  Retirez le capot arrière de l'appareil (Figure 4).

4:  Fixez le capot arrière à la fixation murale (Figure 5).

5:  Placez l'avant de l'appareil sur le capot arrière et réalisez les connexions de câblage appropriées.

6:  Fermez le luminaire et rétablissez l'alimentation du luminaire.
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ATTENTION
Risque d'incendie et de choc électrique

• Débranchez l'alimentation du luminaire et suivez les procédures de verrouillage / étiquette appropriées avant de commencer 
  l'installation ou la maintenance. Contactez un électricien qualifié pour l'installation.

• Venture Lighting L'installation de la lampe murale LED nécessite la connaissance des systèmes électriques des luminaires. 
  Si ce n'est pas qualifié, n'essayez pas d'installer. Contactez un électricien qualifié.

• Pour éviter les dommages causés par le câblage ou l'abrasion, ne pas exposer le câblage aux bords de la tôle ou à d'autres 
  objets tranchants.

• Convient pour une utilisation dans un endroit humide.

• Un conducteur d'alimentation minimum de 75 ° C doit être utilisé.


